

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311
CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2019 9

下旬刊（总第 539 期 / 第 38 卷）

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



9 771006 431068 27 >

万方数据

价值工程

2019年9月下旬刊(总第539期/第38卷)
1982年创刊 2019年9月28日出版

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄槐安西路88号

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

乡村振兴战略背景下海南省健康产业小镇发展动力机制研究

..... 周艳丽(1)

基于 AHP 的建筑工程费用影响因素重要度研究 张焕芳 等(4)
水土保持工程混凝土完成面缺失样态分析及其查验标准的研究

..... 应利涛(7)

涉氨化工机械设备腐蚀危害分析与对策研究 朱江安(10)

基于 BIM 技术的建筑工程管理科学化 宋兆龙 等(12)

乡村振兴战略背景下陕西特色小镇差异化发展路径分析

..... 姚宏 等(16)

新时期土地收购储备规范化管理措施探讨 乔晖(18)

江苏企业研发管理体系贯标的实践与思考 高冉晖 等(20)

利用信息化手段完善质量索赔的积极探索 王晓棠(22)

工程咨询机构牵头全过程咨询优势及发展策略 蒋娜 等(25)

基于多目标优化的公共轮船调度策略研究 陈城钰(27)

青海省农村富余劳动力转移就业问题研究 李天华 等(29)

试析财务收支审计如何向管理审计延伸 满倩倩(34)

关于车务系统信号员人身违章的研究 张红志 等(36)

装配式建筑节点连接方法及其施工质量控制研究 李惠(38)

浅析互联网金融时代下大学生小额理财 徐思思 等(41)

环形智能加工系统中 RGV 的动态调度策略 袁梦婷 等(43)

面向“中国制造 2025”中德制造业的比较分析 刘楠楠(45)

浅谈 EPC 总承包模式在输变电工程项目管理中的应用 黄谨益(48)

站用变次级保护误动跳闸分析及对策研究 蔡勃聪(50)

基于烟羽模型的港口腹地内划分 袁金龙(52)

个人所得税改革的动因分析及国内路径选择 盛常艳 等(54)

基于消防监督管理工作质量提高的方法分析 张明倩(56)

浅谈施工组织设计对工程造价的影响 辛文娜(58)

HK 集团实施平衡计分卡配套措施体系 蓝粟山(60)

对立并多绳提升钢丝绳尾绳的选型和常见问题探讨 丰涵洲(62)

火电企业构建员工职业发展双通道体系的探讨 宗美华(64)

天然气长输管道的调度运行管理分析 吕冉(66)

铁路运输企业收入管理工作探析 朱淑贞(68)

浅谈 PPP 项目合同经营与管理 代艳茹 等(70)

以精细化管理视角看竹山县农村托管中心的运营管理

..... 胡雪莉 等(72)

基于投标人视角的投标保证金操作实务 吴明杰(74)

施工企业机械设备管理与机械成本控制对策 姜炳伟(76)

H 公司供应商管理分析研究 韦梦思(79)

创新型担保模式下担保赔偿准备金计提办法的研究 熊琼瑜(81)

建设工程结算审计风险研究 任德瑜(83)

辽宁省城市工业用地利用效率评价研究 钱泉花 等(85)

绿色信贷对商业银行效率的影响分析 高彤(88)

加油站建设常见的安全隐患及环保解决措施 张万营(92)

韩国对华服务业直接投资区位研究 陈婷婷(94)

陕西民办高等院校预算编制与执行现状研究 齐天翔(96)

基于出行链的城市公交服务评价研究 陈欢 等(98)

人民币汇率变动对中国水产品贸易影响的实证分析 秦臻 等(101)

“营改增”对施工企业收入影响研究 张京(104)

乡村振兴背景下农业与文化产业融合发展研究 李硕 等(108)

基于模糊灰色综合评价的高速改建施工安全评价研究

..... 王炳淳 等(110)

石家庄科技型中小企业创新发展研究 严军花(114)

立足基层夯实基础全面加强基层应急管理工作 叶涛(116)

人性化在企业管理发展中的重要性	贾文颖 (119)	复合型空气净化材料性能实验研究	杨晓平 (207)
医院基建工程精细化管理分析	庞革 (121)	校园测量控制网的建设及其应用	陈德绍 (209)
* 价值链·供应链 *			
基于全球价值链的江苏纺织服装出口渠道研究	周诗天 等 (123)	基于直接数字控制器实现的低压供电系统设计	何晶 (211)
电子商务背景下生鲜农产品冷链物流绩效评价研究	卞玲玲 等 (125)	液压支架中的压力变送器检测研究	吴艳 (214)
能源互联网商业模式创新研究	姜华彪 等 (127)	EXCEL 在配送路径优化中的应用	何明宇 (216)
基于 AHP 与灰色综合评价法对冷链物流配送中心进行选址	齐隽 等 (131)	基于建设工程招标投标管理的若干问题及对策分析	杨栋 (219)
* 功能载体创新 *			
管廊盾构下穿建筑中掘进参数的控制策略	马永博 (133)	德国“工业 4.0”在江苏工业转型升级的应用	徐平平 (221)
非承载式车身结构轿车车架设计要点	安立新 等 (135)	数字摄影测量在城市三维建模中的作用	裴志 (223)
厚煤层综放工作面冲击地压监测分析	焦彪 等 (137)	浅谈微博在高校图书馆深层次服务中的应用	郭小燕 (225)
千米深井岩巷锚喷工艺革新与应用	吴则法 (140)	分布式发电技术在电力系统中的应用综述	苏萌 (227)
通用航空飞行服务站系统设计及监视数据融合算法研究	陈威强 (142)	基于消防防火工程中网络技术的运用分析	孟萌 (229)
跨域 MPLS VPN 解决方案	孙晓栋 (146)	中小型企业网络服务器安全加固分析	孙金霞 (231)
农用车午线轮胎成型机胎体移送装置优化设计	伊启中 等 (148)	抢险救灾工程边坡治理设计原则及案例分析	陈晓旭 (233)
试析水利工程基坑排水施工技术	鲁林 (151)	基于 AHP 的学生会干部工作考核体系研究	于千雅 等 (235)
套管咬合桩在徐州地铁车站基坑应用中的关键技术问题研究	李灿辉 等 (153)	从测距“凹坑”看脉冲雷达上行链路增益调整	羌琦 等 (237)
基于 PLC 控制的中板分厂除磷系统节能优化	沈灿钢 (156)	膜法水处理技术在火电厂中的应用	武桐 (240)
圆柱木模板设计与受力分析研究与应用	周云武 等 (159)	电厂间冷塔工程分析	王勇 (242)
木工气力吸尘效率影响因素的实验与理论分析	滕达 (162)	浅析 5G 时代社会展望	梁一鸣 (244)
黄陵矿业一号煤矿 501 工作面无煤柱开采方案探讨	王绪强 等 (165)	陈家湾滑坡成因机理分析	崔周通 等 (246)
浅谈市政道路工程中软土路基施工技术的应用	陈巨龙 (171)	高校图书馆数字资源推介方式改进策略探索	宣静雯 等 (250)
浅谈 660MW 汽轮发电机组油系统设备及管道安装工艺	程明忠 (173)	陆军武器装备体系作战试验平台顶层设计研究	宋敬华 等 (252)
* 价值应用 *			
基于 BIM 技术的钢结构工程项目管理实践	彭轶群 等 (175)	基于偏离-份额分析法的东北三省产业结构演变研究	元鸣 等 (255)
层状介质中瑞利波动力响应及传播特性分析	丁玮 等 (178)	大学生创业项目的调查研究	蔡秋萍 等 (259)
面向泰国学校的汉语国际教育外派教师职业适应性研究	黄云祥 (183)	小常煤矿瓦斯地质规律研究	马霖 (261)
重庆市 GDP 值的趋势预测分析	张秋悦 (187)	浅议地源热泵在酒店的应用	孙立梅 等 (263)
基于某矿辅助运输系统改造的认识	张鹏 (189)	基于信息扩散估计的平面坐标转换研究	朱留洋 等 (265)
SNCR 脱硝技术应用的要点及探索	王烁 等 (191)	基于网络爬虫的上市公司交易数据共享平台设计	王勇 等 (267)
变电站检修继电保护设备常见问题分析及处理措施	陈宇宁 等 (193)	智慧校园建设中的数据处理技术应用分析	张珏 (270)
室内居住环境健康风险因素简析	钟琼 (195)	某茶文化产业园岩土工程分析与评价	陈源 等 (272)
简析混凝土本构关系	刘诚诚 (197)	* 工业工程 *	
基于大数据技术在电力通信网的应用实践研究	王琪 (199)	注塑企业 MES 系统的应用与优化	王昕燕 等 (274)
BIM 技术在 PPP 项目风险控制及信息共享方面的应用研究	李丽红 等 (201)	* 理论综述 *	
基于 TensorFlow 的交通标志识别方法研究	王全 等 (204)	绿色转型视角下浙江低碳农业发展问题与对策研究	张颂心 (277)
		创业版上市公司市盈率影响因素的实证研究	胡慧敏 (279)
		基于利益相关方视角的社会资本如何参与并提供公共服务的研究	扶超 等 (285)
		“一带一路”关键语言视角下企业外语人才需求调查与分析	高健 等 (290)
		上市公司员工持股市场效应的实证分析	刘中文 等 (293)
		基于三阶段 DEA 模型的甘肃省贫困县金融扶贫效率实证研究	赵敏娟 (296)

郑重声明

1. 本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
2. 来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
3. 编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
4. 本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 9.c

(Sum No.539)

Published in Sep. 28, 2019

Inscribed:

Yuan Baohua

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponser:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezszbjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Research on the Development Motivation Mechanism of Health Industry Towns in Hainan Province under the Background of Rural Revitalization Strategy ZHOU Yan-li
- 4 Research on the Importance Degree of the Influencing Factors of Construction Cost Based on AHP ZHANG Huan-fang, *et al.*
- 7 Study on the Analysis and Inspection Standard of the Loss of Concrete Surface in Soil and Water Conservation Engineering YING Li-tao
- 10 Analysis and Countermeasures of Corrosion Hazard of Ammonia Chemical Machinery Equipment ZHU Jiang-an
- 12 The Scientific Management of Construction Engineering Management Based on BIM Technology SONG Zhao-long, *et al.*
- 16 Analysis on Different Development Paths of Shaanxi Characteristic Towns under the Background of Rural Vitalization Strategy YAO Hong, *et al.*
- 18 Discussion on Standardized Management Measures of Land Acquisition and Reserve in the New Period QIAO Hui
- 20 Practice and Thinking on Implementation of Management Standards of Enterprise's R&D System in Jiangsu Province GAO Ran-hui, *et al.*
- 22 Active Exploration of Perfecting Quality Claims by Using Information Technology WANG Xiao-tang
- 25 Advantages and Development Strategies of Engineering Consulting Organization Taking the Lead in the Whole Process Consulting JIANG Na, *et al.*
- 27 Research on Public Ship Scheduling Strategy Based on Multi-objective Optimization CHEN Cheng-yu
- 29 The Research on the Problem of Transfer-employment of Surplus Rural Labor in Qinghai Province LI Tian-hua, *et al.*
- 34 Analysis of How Financial Revenue and Expenditure Audits Extend to Management Audit MAN Qian-qian
- 36 Research on Signalman's Personal Violation in the Vehicle Service System ZHANG Hong-zhi, *et al.*
- 38 Research on Connection Method of Fabricated Building Node and Its Construction Quality Control LI Hui
- 41 Analysis of College Students' Microfinance in the Age of Internet Finance XU Si-si, *et al.*
- 43 Dynamic Scheduling Strategy of RGV in Ring Intelligent Processing System YUAN Meng-ting, *et al.*
- 45 A Comparative Analysis of Sino-German Manufacturing Industry Facing "Made in China 2025" LIU Nan-nan
- 48 Application of EPC General Contracting Mode in Project Management of Power Transmission and Distribution Projects HUANG Jin-yi
- 50 Analysis and Countermeasure Research on Malfunction Trip of Station Transformer Secondary Protection CAI Qing-cong
- 52 Dividing the Inner Region of the Port Abdominal Area Based on the Plume Model YUAN Jin-long
- 54 Analysis of the Causes of Personal Income Tax Reform and Domestic Path Choice SHENG Chang-yan, *et al.*
- 56 Analysis on the Methods of Improving the Quality of Fire Supervision and Management ZHANG Ming-qian
- 58 On the Influence of Construction Organization Design on Engineering Cost XIN Wen-na
- 60 Supporting Measures System for HK Group Implementing Balanced Scorecard LAN Su-shan
- 62 Discussion on Selection of Wire Rope Tail Rope of Multi Rope Friction Hoist in Vertical Shaft FENG Han-zhou
- 64 Discussion on Constructing Two-channel System of Employees' Career Development in Thermal Power Enterprises ZONG Mei-hua
- 66 Analysis of Dispatching Operation Management of Natural Gas Long Distance Pipeline LV Ran
- 68 Analysis on the Income Management of Railway Transportation Enterprises ZHU Shu-zhen
- 70 The Contract Operation and Management of Public-Private Partnership Project DAI Yan-ru, *et al.*

• III •

万方数据

72 Viewing the Operation Management of Rural Trust Center in Zhushan County from the Perspective of Fine Management	HU Xue-li, <i>et al.</i>
74 Practice of Bid Bond Based on Bidder's Perspective	WU Ming-jie
76 Mechanical Equipment Management and Mechanical Cost Control Measures for Construction Enterprises	JIANG Bing-wei
79 Analytical Research on H Company Supplier Management	WEI Meng-si
81 Research on the Method of Provision for Guarantee Compensation under Innovative Guarantee Mode	XIONG Qiong-yu
83 Research on Construction Project Settlement Audit Risk	REN De-yu
85 Study on Evaluation of Urban Industrial Land Use Efficiency in Liaoning Province	QIAN Quan-hua, <i>et al.</i>
88 Analysis of the Impact of Green Credit on the Efficiency of Commercial Banks	GAO Tong
92 Common Safety Hazards and Environmental Protection Measures for Gas Station Construction	ZHANG Wan-ying
94 Study on the Direct Investment of South Korea's Service Industry to China under the View of Position Choice	CHEN Ting-ting
96 Research on the Status Quo of Budget Compilation and Implementation of Private Colleges and Universities in Shaanxi	QI Tian-xiang
98 An Evaluation Study of Urban Bus Service Based on Travel Chain	CHEN Huan, <i>et al.</i>
101 An Empirical Analysis of the Impact of RMB Exchange Rate Changes on China's Aquatic Products Trade	QIN Zhen, <i>et al.</i>
104 Study on the Influence of Replacing the Business Tax with VAT on Income of Construction Enterprises	ZHANG Jing
108 Research on the Integration and Development of Agriculture and Cultural Industry under the Background of Rural Revitalization	LI Shuo, <i>et al.</i>
110 Study on Safety Evaluation of High-speed Reconstruction Construction Based on Fuzzy Grey Comprehensive Evaluation	WANG Bing-chun, <i>et al.</i>
114 Research on Innovative and Development of Technology-based Small and Medium-sized Enterprises in Shijiazhuang	YAN Jun-hua
116 Strengthening Emergency Management at the Grass-roots Level in an All-round Way	YE Tao
119 The Importance of Humanized Management in the Development of Enterprise Management	JIA Wen-ying
121 Analysis on Refined Management of Hospital Infrastructure Projects	PANG Ge

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

123 Research on Jiangsu Textile and Garment Export Channel Based on Global Value Chain	ZHOU Shi-tian, <i>et al.</i>
125 Research on Performance Evaluation System of Fresh Agricultural Products Cold Chain Logistics under the Background of E-commerce	BIAN Ling-ling, <i>et al.</i>
127 Research on Innovation of Energy Internet Business Model	JIANG Hua-biao, <i>et al.</i>
131 Site Selection of Cold Chain Logistics Distribution Center Based on AHP and Grey Comprehensive Evaluation Method	QI Jun, <i>et al.</i>

FUNCTION CARRIER INNOVATION

133 Control Strategy of Tunneling Parameters in Pipeline Shield Underpass the Buildings	MA Yong-bo
135 Key Points of Car Frame Design with Non-loaded Body Structure	AN Li-xin, <i>et al.</i>
137 Monitoring and Analysis of Rock Burst in Fully Mechanized Caving Face of Thick Coal Seam	JIAO Biao, <i>et al.</i>
140 Innovation and Application of Anchor Spraying Process in 1000m-level Deep Mine Rock Roadway	WU Ze-fa
142 Research on the Design and Monitoring Data Fusion Algorithm of the General Aviation Flight Service Station	CHEN Wei-qiang
146 Cross-domain MPLS VPN Solution	SUN Xiao-dong
148 Optimal Design of Tire Body Transfer Device for Agricultural Radial Tire Building Machine	YI Qi-zhong, <i>et al.</i>
151 Analysis on Construction Technology of Foundation Pit Drainage in Water Conservancy Project	LU Lin
153 Research on Key Technical Problems of Casing Occlusal Pile in Foundation Pit Application of Xuzhou Metro Station	LI Can-hui, <i>et al.</i>
156 Energy-saving Optimization of Phosphorus Removal System in Medium Plate Plant Based on PLC Control	SHEN Can-gang
159 Research and Application of Cylindrical Wood Formwork Design and Force Analysis	ZHOU Yun-wu, <i>et al.</i>
162 Experimental and Theoretical Analysis on Influencing Factors of Pneumatic Dust Collection Efficiency of Woodworking	TENG Da
165 Discussion on Non-pillar Mining Scheme of No.501 Working Face of Huangling Mining No.1 Coal Mine	WANG Xu-qiang, <i>et al.</i>
171 On the Application of Soft Soil Roadbed Construction Technology in Municipal Road Engineering	CHEN Ju-long
173 On the Oil System Equipment and Pipeline Installation Process of 660MW Steam Turbine Generator Set	CHENG Ming-zhong

VALUE APPLICATION

- 175 Project Management Practice of Steel Structure Engineering Based on BIM Technology PENG Yi-qun, *et al.*
178 Analysis of Rayleigh Wave Dynamic Response and Propagation Characteristics in Layered Media DING Wei, *et al.*
183 A Study on Vocational Adaptability of Chinese International Education Expatriate Teachers in Thai Schools HUANG Yun-xiang
187 Trend Prediction and Analysis of GDP Value in Chongqing ZHANG Qiu-yue
189 On the Transformation of a Mine Auxiliary Transportation System ZHANG Peng
191 Key Points and Exploration of Application of SNCR Denitration Technology WANG Shuo, *et al.*
193 Analysis and Treatment of Common Problems in Substation Maintenance Relay Protection Equipment CHEN Yu-ning, *et al.*
195 Analysis on the Health Risk Factors of Indoor Living Environment ZHONG Qiong
197 Summary of Constitutive Relations of Concrete LIU Cheng-cheng
199 Application Research of Big Data Technology in Power Communication Network WANG Qi
201 The Research on the Risk Control and Information Interaction of PPP Project with BIM LI Li-hong, *et al.*
204 Research on Traffic Sign Recognition Method Based on TensorFlow WANG Quan, *et al.*
207 Study on Filtration Performance of Compound Air Cleaning Materials YANG Xiao-ping
209 Construction and Application of Campus Measurement Control Network CHEN De-shao
211 Design of Low Voltage Supply and Distribution System Based on Direct Digital Controller HE Jing
214 Research on Pressure Transmitter Detection in Hydraulic Support WU Yan
216 Distribution Path Optimization by MS Excel HE Ming-yu
219 Analysis of Some Problems and Countermeasures of Construction Project Bidding Management YANG Dong
221 The Application of "Industry 4.0" Practice on Industrial Transformation and Upgrading in Jiangsu XU Ping-ping
223 The Role of Digital Photogrammetry in Urban 3D Modeling PEI Zhi
225 On the Application of MicroBlog in the Deep Level Service of University Library GUO Xiao-yan
227 Summary of Application of Distributed Power Generation Technology in Power System SU Meng
229 Analysis of the Application of Network Technology in Fire Protection Engineering MENG Meng
231 Security Analysis of Network Server in Small and Medium-sized Enterprises SUN Jin-xia
233 Design Principles and Case Analysis of Slope Treatment for Rescue and Disaster Relief Projects CHEN Xiao-xu
235 Research on the Assessment System of Student Union Cadres Based on AHP YU Qian-ya, *et al.*
237 The Analysis about Gain Adjustment of Transmit Link of Pulse Radar from the Range Concaveness QIANG Qi, *et al.*
240 Application of Membrane Water Treatment Technology in Thermal Power Plants WU Tong
242 Analysis of Intercooling Tower Engineering of Power Plants WANG Yong
244 Summary and Prospect of Social Analysis in 5G Era LIANG Yi-ming
246 Formation Mechanism of Chenjiawan Landslide CUI Zhou-tong, *et al.*
250 Research on the Improvement Strategy of Digital Resources Promotion in Academic Library XUAN Jing-wen, *et al.*
252 Research on Top Design of Army Weapons Equipment Operational Test Platform SONG Jing-hua, *et al.*
255 Research on the Evolution of Industrial Structure in Three Northeast Provinces Based on Deviation-Share Analysis QI Ming, *et al.*
259 Investigation and Research on College Students' Entrepreneurship Project CAI Qiu-ping, *et al.*
261 Study on Gas Geological Law of Xiaochang Coal Mine MA Lin
263 Discussion on the Application of Ground Source Heat Pump in Hotel SUN Li-mei, *et al.*
265 The Plane Similitude Conversion Based on Principle of Information Diffusion ZHU Liu-yang, *et al.*
267 Study on Design of Sharing Platform for Listed Company Trade Data Based on Web Crawler WANG Yong, *et al.*
270 Application Analysis of Data Processing Technology in the Construction of Smart Campus ZHANG Jue
272 Geotechnical Analysis and Evaluation of Tea Culture Industrial Park CHEN Yuan, *et al.*

IE

- 274 Application and Optimization of Injection Molding Enterprise MES System WANG Xin-yan, *et al.*

THEORETICAL REVIEW

- 277 Study on the Problems and Countermeasures of Low-carbon Agriculture Development in Zhejiang from the Perspective of Green Transformation ZHANG Song-xin
279 An Empirical Study on the Factors Affecting the P/E Ratio of Listed Companies on the GEM HU Hui-min
285 Research on How Social Capital Participates and Provides Public Services Based on Stakeholder Perspective FU Chao, *et al.*
290 Investigation and Analysis of the Needs of Foreign Language Talents in Enterprises from the Critical Language Perspective under "The Belt and Road" GAO Jian, *et al.*
293 Empirical Analysis on the Market Effect of Employee Stock Ownership in Listed Companies LIU Zhong-wen, *et al.*
296 Empirical Study on the Efficiency of Financial Poverty Alleviation in Poverty Counties of Gansu Province Based on Three-Phase DEA Model ZHAO Min-juan